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Protokół Nr 185/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 25 stycznia 2023 r. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Starosta Nowotomyski – Andrzej 

Wilkoński, członkowie Zarządu Powiatu, Przewodnicząca Rady Powiatu Nowotomyskiego – 

Renata Gruszka, Sekretarz Powiatu – Ewa Bąbelek, Skarbnik Powiatu – Barbara Golon oraz 

Zastępca Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej – Magdalena Chwalisz – Burzyńska, 

zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Na posiedzeniu nieobecny Wicestarosta Nowotomyski – Marcin Brambor. 

 

O godzinie 15.00 posiedzenie otworzył Starosta, który powitał wszystkich obecnych i 

zapytał, czy do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Zajęcie stanowiska w sprawie zaproponowanej koncepcji przebiegu trasy w miejscu 

krzyżowania się dróg powiatowych z linią kolejową na odcinku Poznań Główny - Kunowice 

na terenie gminy Nowy Tomyśl. 

Starosta poprosił Zastępcę Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej – Magdalenę 

Chwalisz – Burzyńską o zabranie głosu. 

Pani Chwalisz – Burzyńska omówiła przedmiotowy temat.  

Po przeanalizowaniu dokumentów Zarząd podjął następujące stanowisko: 

„Wszelkie koncepcje w zakresie przebiegu, budowy/przebudowy dróg powiatowych 

muszą być uzgodnione przez Inwestora z właściwym Zarządcą drogi, w tym przypadku 

Zarządem Powiatu Nowotomyskiego, osobnym uzgodnieniem. Poniższe stanowisko Zarządu 

Powiatu Nowotomyskiego jest wstępnym odniesieniem się do przedstawionej koncepcji w 

odpowiedzi na pismo Burmistrza Nowego Tomyśla i w żaden sposób nie zastępuje 

odpowiednich wymaganych uzgodnień. 

W zakresie drogi powiatowej nr 2747P w miejscowości Jastrzębsko Stare przyjęte 

rozwiązanie przedstawione na załączniku mapowym jest akceptowalne przy jednoczesnym 

uwzględnieniu przez Inwestora: potrzeb komunikacyjnych mieszkańców terenu objętego 

inwestycją w zakresie spełnienia dostępności do drogi publicznej, bezpieczeństwa ruchu 

drogowego oraz uzgodnienia koncepcji przebiegu oraz warunków technicznych budowy/ 

przebudowy drogi powiatowej i połączeń z drogami innej kategorii. Jednocześnie 

dotychczasowy odcinek drogi powiatowej zmieni kategorię drogi publicznej z powiatowej na 

gminną i zostanie przekazany w zarządzanie Burmistrzowi Nowego Tomyśla. 

W zakresie drogi powiatowej nr 2714P w miejscowości Sątopy przyjęte rozwiązanie 

przedstawione na załączniku mapowym nie jest akceptowalne w zakresie budowy 

dodatkowego odcinka drogi powiatowej. Rekomenduje się zmianę koncepcji z 
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uwzględnieniem budowy wiaduktu przebiegającego nad linią kolejową i drogą wojewódzką nr 

308 łączącego drogi powiatowe nr 2722P i nr 2714P wraz z dojazdami do drogi wojewódzkiej 

nr 308 i dróg gminnych nr 376620P i 376554P. Wybudowanie wiaduktu w znaczący sposób 

poprawi bezpieczeństwo ruchu drogowego oraz usprawni mieszkańcom tego terenu 

komunikację”. 

Zarząd upoważnił Starostę Nowotomyskiego do podpisania przedmiotowego 

stanowiska celem przekazania Burmistrzowi Nowego Tomyśla. 

 

Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji konkursowej do rozpatrywania i 

opiniowania ofert złożonych w odpowiedzi na ogłoszony otwarty konkurs ofert na wsparcie 

realizacji zadań publicznych Powiatu Nowotomyskiego w 2023 roku. 

Starosta odczytał skład komisji konkursowej i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie 

zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 596/KS/2023 w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do rozpatrywania i opiniowania ofert złożonych w odpowiedzi na ogłoszony 

otwarty konkurs ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu Nowotomyskiego w 

2023 roku. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny prawa 

użytkowania wieczystego gruntu od Kolei Państwowych S.A. (dot. gruntu w Zbąszyniu w celu 

utrzymania dróg publicznych - powiatowych). 

Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 597/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny prawa użytkowania wieczystego gruntu od Kolei Państwowych S.A. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania dofinansowania dla osób z 

niepełnosprawnością ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 598/PCPR/2023 w sprawie zasad 

przyznawania dofinansowania dla osób z niepełnosprawnością ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej 

umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego Centrum 

Sportu w Nowym Tomyślu na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

– Nowotomyską Akademią Piłkarską Polonia). 

Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 599/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

Skarbnik Powiatu – Barbara Golon poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb 

wynikających z realizacji budżetu dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych 

Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu polegających na przesunięciu środków 

finansowych w dziale 600, rozdział 60014, w dziale 700, rozdział 70005, w dziale 750, rozdział 

75020. 

Starosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 600/FN/2023 w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w Powiecie Nowotomyskim na rok 2023. 

Starosta omówił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 601/PCUW/2023 w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w Powiecie Nowotomyskim na 

rok 2023. 

 

Ad.8. Akceptacja treści ogłoszenia o przetargu i wyciągu z ogłoszenia oraz ustalenie 

wysokości wadium (dot. lokalu mieszkalnego nr 7 w Trzciance). 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. 

Starosta zaproponował wadium w wysokości 20 % od ceny wywoławczej, która wynosi 

115.000,00 zł. 

Starosta zapytał, czy Zarząd akceptuje przedstawioną propozycję oraz treść ogłoszenia 

o przetargu i wyciąg z ogłoszenia? 

Zarząd jednogłośnie zaakceptował treść ogłoszenia o przetargu i wyciąg z ogłoszenia 

oraz ustalił wadium w wysokości 20 % od ceny wywoławczej.  

 

Ad.9. Zawiadomienie Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu o 

zamiarze zawarcia umowy wynajmu hali sportowej z osobą fizyczną. 

Starosta poinformował, że Dyrektor Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu 

pismem z dnia 18 stycznia br. zawiadomił o zamiarze zawarcia umowy użyczenia hali 

sportowej do celów rekreacyjno – sportowych. Wniosek o zawarcie przedmiotowej umowy 

złożyła osoba fizyczna. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do ww. zawiadomienia?  Zarząd 

Powiatu nie wniósł uwag do przedstawionego zawiadomienia.   

Zarząd Powiatu został skutecznie zawiadomiony o terminie zawarcia ww. umowy.  
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Ad.10. Zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu o zamiarze zawarcia 

umowy najmu sali gimnastycznej z Nowotomyską Akademią Piłkarską POLONIA. 

Starosta poinformował, że Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu pismem z 

dnia 19 stycznia br. zawiadomił o zamiarze zawarcia umowy użyczenia sali sportowej w celu 

prowadzenia zajęć sportowych z dziećmi. Wniosek o zawarcie przedmiotowej umowy złożyła 

Nowotomyska Akademia Piłkarska POLONIA. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do ww. zawiadomienia?  Zarząd 

Powiatu nie wniósł uwag do przedstawionego zawiadomienia.   

Zarząd Powiatu został skutecznie zawiadomiony o terminie zawarcia ww. umowy.  

  

Ad.11. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia 

doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu w wyrażenie zgody na zawarcie umowy na 

podnajem lokalu użytkowego mieszczącego się w budynku przy ul. Poznańskiej 30 w Nowym 

Tomyślu. 

Starosta zapoznał członków Zarządu z pismem Dyrektora SP ZOZ i zapytał, czy są 

pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu wyrażają zgodę na pozytywne rozpatrzenie 

pisma Dyrektora?  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowe pismo. 

  

Ad.12. Wniosek Towarzystwa im. Hipolita Cegielskiego z siedzibą w Poznaniu o wsparcie 

finansowe wydania książki pt. "Towarzystwo im. Hipolita Cegielskiego *Historia i 

dokonania* 1998 - 2022". 

Starosta zaproponował, aby ww. przedsięwzięcie dofinansować w kwocie w kwocie 

2.000,00 zł jako „członka wspierającego”. 

Starosta zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał pod głosowanie przedstawioną propozycję.  

„za” – 1 głos 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 3 głosy  

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Towarzystwa im. Hipolita Cegielskiego z 

siedzibą w Poznaniu o wsparcie finansowe wydania książki pt. "Towarzystwo im. Hipolita 

Cegielskiego *Historia i dokonania* 1998 - 2022" przyznając kwotę w wysokości 2.000,00 zł.  

 

Ad.13. Przyjęcie na sesję Rady Powiatu: 

a) sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku w 2022 roku 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. sprawozdania. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. sprawozdanie jako materiał na XLV sesję Rady 

Powiatu. 

b) sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego za 2022 rok 
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Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. sprawozdań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. sprawozdania jako materiał na XLV sesję Rady 

Powiatu. 

 

Ad.6. Sprawy bieżące: 

Na zakończenie Zarząd podjął dyskusję na temat remontów w szpitalu, w szczególności 

na oddziale położniczo – ginekologicznym oraz na temat sukcesów osiąganych przez Zespół 

Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance. 

 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Starosta o godzinie 15.45 zakończył posiedzenie 

Zarządu. 

 

 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU 

Andrzej Wilkoński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 


